
7.2 Proposició del Grup Municipal de CiU referent a  la freqüència dels 
exàmens per obtenir el permís de conduir a la ciuta t de Manresa. 

 
El secretari presenta la proposició del Grup Municipal de CiU, de 7 d’abril de 2014, que 
es transcriu a continuació: 
 
“Atès que la freqüència dels exàmens per obtenir el permís de conducció a la nostra 
ciutat ha variat des de mitjans de l’any 2013, de manera que s’ha passat de realitzar 
proves un dia a la setmana a realitzar-ne amb una periodicitat que no supera les dues 
proves mensuals, i fins i tot, en alguna ocasió, a un sola prova mensual, justificat 
aquest canvi, segons indica la Prefectura Provincial de Trànsit, per la jubilació no 
reemplaçada de 20 examinadors a la demarcació de Barcelona. 
 
De resultes del canvi indicat, s’ha creat una situació de col·lapse i endarreriments en 
les dates per la realització de proves, amb el perjudici evident pels alumnes que s’han 
d’examinar, que no tenen una previsió certa de la data en la qual es podran examinar. 
 
Arran de la situació descrita, la Federació d’Autoescoles de Barcelona ha comunicat 
que la falta d’examinadors per atendre la demanda actual, i les conseqüències que 
aquest fet comporta, també afecta a la  viabilitat del negoci de l’autoescola i devalua la 
qualitat de la formació que ofereixen als seus alumnes. 
 
En conseqüència, i tenint en compte que la ciutat de Manresa resulta més perjudicada 
per aquesta situació ja que com a centre de proves i exàmens, garanteix que els 
alumnes de la pròpia ciutat, de la resta de municipis del Bages i d’altres comarques 
properes no hagin de desplaçar-se a Barcelona per poder optar a participar en les 
proves per l’obtenció del permís de conducció. 
 
Proposem: 
 
1r.  Demanar a la Dirección General de Tráfico i a la Prefectura Provincial de 
 Trànsit de Barcelona, que agilitzi els tràmits oportuns per tal de restablir la 
 periodicitat setmanal en la realització de les proves per obtenir el permís el 
 conducció a la nostra ciutat, i per consegüent que els alumnes no tinguin 
 incertesa respecte la data de les proves.  
 
2n. Fixar, mentre no sigui possible realitzar les proves amb una periodicitat 
 establerta, un calendari per la seva realització que permeti planificar 
 l’aprenentatge dels alumnes. 
 
3r. Traslladar aquest acord a la Dirección General de Tráfico, a la Prefectura 
 Provincial de Trànsit de  Barcelona i a la Federació d’Autoescoles de 
 Barcelona.” 
 
 
El senyor Ramon Bacardit, regidor delegat de Mobili tat,  manifesta que aquesta 
proposició posa sobre la taula una problemàtica de tots coneguda com són els 
exàmens del carnet de conduir a la ciutat, com a conseqüència de la jubilació de 20 
examinadors a la província de Barcelona.  
El fet que aquestes places no s’hagin cobert està afectant especialment la ciutat de 
Manresa amb un col·lapse en les llistes d’examen. 
D’una banda, afecta les autoescoles que es veuen paralitzades i, de l’altra, afecta els 
alumnes que s’han d’examinar. 



 
El fet que no hi hagi un calendari d’exàmens, que abans es feien un cop per setmana, i 
que ara es fan entre un o dos cops al mes, provoca que els alumnes que es matriculen 
i que preveuen estar uns tres mesos fent formació, tinguin un endarreriment d’un o dos 
mesos més, la qual cosa els provoca un cost addicional en la seva formació o es 
veuen abocats a examinar-se a Barcelona. 
 
L’àmbit d’actuació és a nivell comarcal i l’equip de govern considera que cal demanar a 
la Direcció General de Tràfic i a la Prefectura Provincial de Trànsit de Barcelona que 
es restableixi la periodicitat setmanal i que fins que no s’assoleixi es fixi un calendari 
amb una periodicitat que permeti entrar en una dinàmica de previsió més normalitzada. 
 
 
El senyor Joan Vinyes, portaveu del Grup Municipal d’ERC, manifesta que el seu 
grup votarà a favor de la proposta perquè, tot i que no és el principal problema que 
pateix la ciutat, creu que són elements que identifiquen Manresa i més si es vol ser 
capital del Bages i capitalitat d’una futura vegueria on els serveis funcionen. 
 
 
En no haver-hi més intervencions, l’alcalde sotmet la proposició 7.2 a votació, i 
el Ple l’aprova per 22 vots afirmatius (11 GMCiU, 3  GMPSC, 3 GMERC, 2 GMPP, 1 
GMPxC i 2 GMCUP) i 1 abstenció (1 GMPxC) i, per tan t, esdevé acord plenari amb 
el contingut que ha quedat reproduït. 
 
Es fa constar que el senyor Albert Pericas es troba va fora de la sala en el 
moment de la votació. 
 


